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تجهیز سالن آمفی تئاتر منطقه 
عملیاتی چشمه خوش و پخش 

مسابقات جام جهانی فوتبال در آن
کرمانشاه – کرمی – ابتکار : به گزارش پایگاه 
اطلاع رسانی شرکت نفت مناطق مرکزی ایران، 
هوشنگ نصیر محمدی جانشین رئیس منطقه 
عملیاتی چشمه خوش/دهلران/سرکان از تجهیز 
سالن آمفی تئاتر منطقه عملیاتی چشمه خوش 
آن  در  فوتبال  و پخش مسابقات جام جهانی 
به منظور  بهبود فضای کاری و نشاط گروهی 
کارکنان در مناطق عملیاتی خبر داد. وی تصریح 
رضایی  مهندس  همراهی  و  مساعدت  با  کرد: 
شرکت بهره برداری نفت و گاز غرب به منظور 
بهره برداری بهینه از سالن آمفی تئاتر در منطقه 
گسترش  همچنین  و  خوش  چشمه  عملیاتی 
فعالیت های فرهنگی هنری، ویدئو پروژکتور و 
پرده نمایش اختصاصی و استاندارد جهت سالن 
مذکور تهیه گردید و به فراخور مناسبت های 
مختلف از آن استفاده می شود به طوری که 
علاوه بر پخش فیلم های سینمایی روز، بازی 
های جام جهانی فوتبال در این ایام پخش می 
گردد و زمینه نشاط همکاران و تنوع محیط کاری را 
فراهم آورده است. رئیس منطقه عملیاتی چشمه 
خوش/دهلران/سرکان با بیان اینکه فعالیت های 
فرهنگی هنری نقش موثرتری در تامین آرامش 
کارکنان و بهبود فضای کاری و افزایش بازدهی 
کارکنان در مناطق عملیاتی ایفا می کنند، اظهار 
با همکاری مجموعه مدیریت  انشالله  داشت: 
شرکت با توجه به وجود پتانسیل های مناطق 
عملیاتی تابعه، زمینه تجهیز سالن آمفی تئاتر 
تنگ  شهر/  تابعه)نفت  عملیاتی  مناطق  دیگر 
بیجار، چشمه خوش/دهلران/سرکان و منطقه 

عملیاتی ایلام( نیز فراهم آید.

آذربایجان غربی در بسیاری از 
شاخص ها شرایط مطلوبی ندارد

 استاندار آذربایجان غربی گفت: استان در در 
بسیاری از شاخص ها شرایط مطلوبی ندارد و در 
پی ارتقای میانگین شاخص های توسعه هستیم.

با  نشست  در  معتمدیان  محمدصادق   
نهادهای حمایتی استان که در راستای خدمات 
شد،  برگزار  زدایی  محرومیت  شنبه های  طرح 
افزود: توجه به مسائل اجتماعی از دغدغه های 
هجمه های  و  بوده  استانی  مسئولان  اصلی 
مختلفی از این حوزه وارد می شود که با حمایت 
در سطح ملی می توان آنها را سریع تر مرتفع کرد. 
استاندار آذربایجان غربی با بیان اینکه توسعه 
برخی مناطق در استان مورد غفلت واقع شده 
است، ادامه داد: تدوین برنامه عملیاتی مدون، 
بوده  استانی  داخل  سفرهای  انجام  از  هدف 
است. معتمدیان، افزود: این طرح محرومیت 
زدایی در استان که در چند ماه گذشته اجرایی 
شده، حاوی پیام به دستگاه ها در رابطه با توجه 
دولت به محرومیت زدایی و عدالت اجتماعی 
به  اشاره  با  غربی  آذربایجان  استاندار  است. 
اینکه ایجاد توازن در استان مطالبه دولت است، 
گفت: این امر مهم با حمایت دولت و نمایندگان 
در حال پیگیری و تحقق است. وی با بیان اینکه 
ظرفیت های بسیاری در مجموعه دولت، خیرین 
و گروه های جهادی برای امر خدمات رسانی به 
محرومین وجود دارد، اضافه کرد: اکثر نهادها 
حرکت  رسانی  خدمات  مسیر  در  استان  در 
مختلف،  ابعاد  در  بسیج سازندگی  و  می کنند 
بنیاد مستضعفان و ستاد اجرایی حضرت امام 
)ره( و سایر نهادهای انقلابی تلاش های وسیعی 
را آغاز کرده اند. معتمدیان یادآور شد: لازم است 
جامعه  اصلی  دهک  سه  و  محروم  اقشار  به 
توجه جدی شود و در این راستا شورای نهادهای 
حمایتی تشکیل می شود تا خدمات رسانی به 
محرومان تسریع شود. استاندار آذربایجان غربی 
دغدغه های  از  یکی  مسکن  تأمین  کرد:  تاکید 
اشتغال  کنار  در  که  است  استان  در  اصلی 
می تواند نقش مهمی در جلوگیری از مهاجرت 
معتمدیان  باشد.  داشته  شهر  به  روستاها  از 
ارائه  با  را  معکوس  مهاجرت  می توان  گفت: 
خدمات در مبدا رقم زد و ارائه زمین در روستاها 
و کوتاه کردن دست دلالان از بازار خام فروشی 
محصولات کشاورزی با ایجاد کارگاه های تولیدی 
نقش مهمی در این راستا دارد. وی با اشاره به 
حمایت دولت و مجلس از موضوع اشتغال و 
مسکن محرومان، اظهار کرد: طرح هایی که در 
راستای ایجاد اشتغال در روستاها هستند باید 
حمایت شود. استاندار آذربایجان غربی با تاکید 
بر ساماندهی طرح های معیشتی در کنار احداث 
مشکلات  رفع  افزود:  محرومان،  برای  مسکن 
قشر  این  درمان  و  بهداشت  حوزه  در  موجود 
از جامعه نباید مورد غفلت باشد و لازم است 

جامعه هدف کاملاً شناسایی شود.

بهینه سازی تجهیزات سرخط پست 
برق اصلی آبادان بدون اعمال 

خاموشی

مدیر امور بهره  برداری ناحیه جنوب شرکت برق 
منطقه ای خوزستان از بهینه سازی تجهیزات سرخط 
با سطح ولتاژ ۲۳۰ کیلوولت پست برق اصلی آبادان 
خبر  ناخواسته  خاموشی  و  گداختگی  کاهش  و 
داد. رضا جعفری بیان کرد: عملیات بهینه سازی 
تجهیزات سرخط پست اصلی آبادان با سطح ولتاژ 
۲۳۰ کیلوولت به مدت ۸ روز کاری بدون اعمال 
خاموشی به مشترکین با یک برنامه ریزی دقیق با 
موفقیت انجام و مورد بهره برداری قرار گرفت. وی 
افزود: تعویض یک عدد سکسیونر ۲۳۰ کیلوولت و 
باندل نمودن ۳ رشته باسبارهای سیمی و ۳ رشته 
تجهیزات خط،  به  گنتری  از  اتصالی  آویز  جمپر 
اصلاح، مرمت و بازسازی جمپرهای رابط و اتصالات 
کنکتورها به تجهیزات، نصب تابلوی مرکزی فرمان 
از محل جهت کلیدهای ایزولاتور سرخط، دمونتاژ 
کلید سرخط فرسوده و قدیمی و اصلاح مدارات 
فرامین و کنترلی بی  خط ۲۳۰ کیلوولت اقداماتی 
است که برای این بهینه سازی انجام شده است. 
مدیر امور بهره برداری ناحیه جنوب شرکت برق 
منطقه ای خوزستان با بیان اینکه باسبارهای ۲۳۰ 
کیلوولت ورودی به ترانس دوم با تعویض یک عدد 
ایراد قرار گرفته،  سکسیونر مورد بازسازی و رفع 
تصریح کرد: اقدامات انجام شده خصوصا باندل 
در  تاثیربسزایی  آنها،  تقویت  و  اتصالات  نمودن 
کاهش گداختگی و خاموشی ناخواسته، پایداری و 
تقویت شبکه و همچنین آمادگی جهت گذر موفق 
از پیک تابستان ۱۴۰۲ خواهد شد. گفتنی است، 
امور بهره برداری ناحیه جنوب یکی از نواحی ۱۰ 
بهره برداری شرکت برق منطقه ای  گانه معاونت 
خرمشهر،  آبادان،  شهرهای  شامل  خوزستان 
و  دارخوین  مینوشهر،  چوئبده،  اروند،  شادگان، 

شلمچه است.

تقدیر معاون وزیر نیرو از روابط 
عمومی برق منطقه ای خوزستان

روابط  از  نیرو  وزیر  انرژی  و  برق  معاون 
به  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  عمومی 
در  مردم  مشارکت  و جلب  اطلاع رسانی  دلیل 
کاهش چشمگیر مصرف انرژی و گذر موفق از 
دوره اوج مصرف ۱۴۰۱ تقدیر کرد. در تقدیرنامه 
اهدایی همایون حایری معاون وزیر نیرو به سید 
حجت اله موسوی مدیر دفتر روابط عمومی این 

شرکت آمده است:
صنعت برق ایران در سایه تلاش خالصانه، 
پشتکار و همت کارکنان متعهد و دلسوز خود 
برگ  هر  و  داشته  را  ارزشمندی  دستاوردهای 
تلاش های  تصویرگر  آن  پرافتخار  صفحه  از 
سربلندی  برای  که  است  نیروهایی  جهادگونه 

ایران عزیز تلاش می کنند.
در این بین اطلاع رسانی مجموعه صنعت برق 
در گذر موفق از دوره اوج مصرف ۱۴۰۱ در اقناع 
افکار عمومی و جلب مشارکت مردم و کاهش 
چشمگیر مصرف انرژی در بخش خانگی، نقش 
تاثیرگذار در دستیابی به موفقیت های صنعت 

برق در اولین سال دولت مردمی داشته است.
ضمن قدردانی از تلاش های شما و همکاران 
عنایات  پرتو  در  که  است  امید  روابط عمومی، 

حضرت باریتعالی همواره موفق و موید باشید.
همایش  در  لوح تقدیر  این  است  گفتنی 
هم اندیشی مدیران روابط عمومی صنعت برق 
برگزاری  در حال  در مشهد مقدس  که  کشور 
دفتر  مدیر  موسوی  حجت اله  سید  به  است 
روابط عمومی اهدا شد. بر اساس این گزارش 
روابط عمومی شرکت برق منطقه ای خوزستان 
با اطلاع رسانی دقیق و سریع از وضعیت شبکه 
برق و دعوت مردم به کاهش مصرف، تعامل با 
رسانه ها، تهیه فیلم و موشن گرافی، تهیه و توزیع 
بروشور مدیریت مصرف برق در بخش خانگی 
و اطلاع رسانی از طریق بیلبوردهای سطح شهر 
شبکه  برق  مصرف  کاهش  در  موثری  نقش 

خوزستان و گذر از پیک مصرف داشته است.

شیراز،  شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
خبری آغاز  نشست  شیرازی در  شه دوست  هادی 
هفته حمل و نقل اظهار کرد: عملیات اجرایی برای 
احداث فاز ۲ خط دوم قطار شهری از میدان آزادی 
به سمت میدان کلبه آغاز می شود. او در ادامه به 
شروع آموزش های مرتبط با ارتقاء فرهنگ ترافیکی 
دانش آموزان مقطع ابتدایی اشاره و بیان کرد: ٥٠٠ 
مدرسه هدف در این راستا ارزیابی و محتوای آموزشی 
مورد نیاز با توجه به گروه سنی، احصاء و تهیه شده 
شیراز  کلانشهر  در  نیز  ترافیک  پارک  سه  و  است 

خدمات آموزشی خود را مجددا آغاز کرده اند.
شیراز  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
گفت: برگزاری نشست با پلیس راهور استان فارس 
و تجلیل از فعالان عرصه حمل و نقل، سرکشی از 
اهالی ناوگان حمل و نقل، پیاده روی خانوادگی، آغاز 
دومین مانور ترافیکی و برگزاری نشستی با حضور 
مدیران استانی و کشوری از  برنامه های هفته حمل 

و نقل هستند.
یک  برگزاری  برای  تلاش  از  شیرازی  شه دوست 
مانور تا پیش از ایام نوروز در شیراز و اضافه شدن 
٢٤ دستگاه اتوبوس به ناوگان عمومی حمل و نقل 
شیراز در آخرین روز از هفته حمل و نقل خبر داد و 
گفت: از اسفندماه سال گذشته تاکنون ١٤٧ دستگاه 
اتوبوس خریداری شده که به تدریج به ناوگان اضافه 
می شود. او بیان کرد: هم اکنون ۸۰۰ دستگاه اتوبوس 
فعال در شیراز داریم که تا پایان امسال ٥٠ دستگاه 

از آنها نوسازی می شود.
ساخت  آغاز  به  اشاره  با  شیراز  شهردار  معاون 
ساختمان شماره گذاری شماره ٢ شیراز در فضایی 
به متراژ ٤١٥ متر مربع در این هفته عنوان کرد: در 
راستای هوشمند سازی ناوگان حمل و نقل،  ٢٦ 
آذرماه جاری از سامانه هوشمند اتوبوسرانی تحت 

عنوان BMS رونمایی می شود.
شیراز  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
بر  نخستین  برای  که  سامانه  این  از طریق  گفت: 
در کشور اجرایی می شود، یک اپلیکشن در اختیار 
شهرندان قرار می گیرد و می توانند زمان حرکت و 

رسیدن اتوبوس در ایستگاهها را مشاهده کنند.
شه دوست شیرازی عنوان کرد: در بحث نظارت 
پلیس در حوزه ترافیک نیز ٥ دستگاه خودرو پلیس 
را مجهز به دوربین های ثبت تخلف ساکن کرده ایم 
که در این هفته رونمایی می شود. او به نصب ٢٠ 
دستگاه پیام رسان در این هفته اشاره و بیان کرد: 
 BMS تنها کلانشهری هستیم که از طریق سیستم

به صورت آنلاین، خدمات ارائه می شود.

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز گفت: 
فرآیند پیمانکاری سه پارکینگ مسقف نشاط، هدایت 
دوربین،  توسط  و  رسیده  اتمام  به  نیز  طالقانی  و 

هوشمند سازی آنها در این هفته آغاز میپشود.
شه دوست شیرازی اضافه کرد: تمام تلاش خود را 
به کار گرفتیم تا پس از ١٥ سال مطالعات جامع حمل 
و نقل شیراز به ثمر بشیند و هم اینک این طرح در 
گام آخر قرار گرفته و امید است تا پایان آذر مصوبه 

آن اخذ و اجرایی شود.
فرهنگ  ارتقای  مطالعات طرح  از  رونمایی  به  او 
ترافیک کلانشهر شیراز برای نخستین بار در کشور 
اشاره و بیان کرد: برنامه راهبردی کاهش تصادفات 
کلانشهر شیراز تهیه شده و با مصوبه شورا و ابلاغ 

استاندار فارس اجرایی می شود.
شه دوست شیرازی گفت: اگرچه هم در بودجه 

پایدار  درآمد  قانون  ابلاغ  در  هم  و  کشور   ١٤٠١
شهرداری و دهیاری ها بر پرداخت سهم شهرداری 
از محل جرائم رانندگی درونشهری تعریف و تاکیده 
شده اما تا امروز ریالی به شهرداری ها واریز نشده 
است. از سال ٩٥ تاکنون بیش از ١٠٠ میلیارد تومان 

معوقه به ما پرداخت نشده است.
او بیان کرد:  با همراهی یک شرکت دانش بنیان، 
یک شرکت زیرمجموعه صنایع الکترونیک شیراز و 
یک نمایندگی دوچرخه، کنسرسیومی تشکیل شود 
تا در بحث تولید و فرآیند توسعه و استفاده در مود 

حمل و نقلی به خودکفایی برسیم.
اینکه  بیان  با  همچنین  شیراز  شهردار  معاون 
٨٠ درصد حمل و نقل عمومی با اتوبوس از سوی 
شهرداری یارانه داده می شود، گفت: انتظار داریم 
که از ظرفیت کامل حمل و نقلی در شیراز استفاده 

شود، این در حالی است که از ظرفیت کامل خط یک 
مترو هم استفاه نشده است.

او ادامه داد: اردیبهشت ماه مکاتبات را با آموزش 
ساماندهی  تا  شد  تلاش  و  کردیم  آغاز  پرورش  و 
پیش از بازگشایی مدارس آغاز شود اما شهرداری 
تنها متولی نیست. شهرداری در این زمینه کوتاهی 
نداشته اما در ۲ سال کرونا، با توجه به نبود هیچ 
مشوقی بسیاری از رانندگان سرویس مدارس تغییر 

شغل دادند.
معاون شهرداری شیراز گفت: لیستی از مدارس 
و آموزشگاه هایی که عامل تشدید ترافیک در نقاط 
مختلف شیراز محسوب می شوند، تهیه شده که در 
این زمینه مدارس غیرانتفاعی موجود در این فهرست 
باید برای سال آینده فکری برای جابه جایی داشته 

باشند.

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز خبر داد

و شیراز  آغاز ساخت فاز دو خط ٢ متر
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری شیراز گفت: عملیات اجرایی برای احداث فاز ۲ خط دوم قطار شهری از میدان آزادی به سمت میدان کلبه 

آغاز می شود.

تمام تلاش 
خود را به کار 

گرفتیم تا پس 
از ١٥ سال 

مطالعات جامع 
حمل و نقل 

شیراز به ثمر 
بشیند و هم 

اینک این طرح 
در گام آخر 
قرار گرفته 

و امید است 
تا پایان آذر 

مصوبه آن اخذ 
و اجرایی شود

مدیرکل آموزش و پرورش فارس در دیدار جمعی از فرهنگیان جهرم تاکید کرد

مدیرکل آموزش و پرورش فارس، گفت: برای دانش آموز وقت 
بگذاریم حرف دانش آموز را بشنویم و زمینه رشد او را فراهم کنیم و 

مجال پیشرفت به آنها بدهیم.
به گزارش اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی آموزش و پرورش 
فارس، محمد خلیل عسکری در سفر به  شهرستان جهرم و در 
دیدار صمیمی با جمعی از فرهنگیان این شهرستان، با تسلیت ایام 
سوگواری شهادت حضرت زهرا  سلام الله علیها و اربعین شهادت 
شهدای حرم شاهچراغ )ع(،  اظهار کرد: شهرستان جهرم که سابقه 
خوبی در افتخار آفرینی برای انقلاب دارد در گام دوم انقلاب نیز  

انتظار می رود گام محکمی بردارند.
وی افزود: شهرستان جهرم، چهره های علمی، سیاسی و مذهبی 

بسیاری را در سطح کشور دارد.
و  آموزش  کل  اداره  کارشناسان  امروز  کرد:  تصریح  عسکری 
پرورش، در قالب ۸ گروه از مدارس جهرم بازدید کردند تا از نزدیک 

فرآیند تعلیم و تربیت در این شهرستان را بررسی کنند.

وی ادامه داد: در سند تحول بنیادین ۴ رکن ،  به عنوان ارکان 
اصلی تربیت دیده شده است و خانواده از مهمترین این ارکان است.
در  مدیری  کرد:  خاطرنشان  فارس  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
مدرسه موفق است که به جای مدیریت کردن، رهبری کند لذا او می 
تواند با ارتباط قلبی با دانش آموز و خانواده ها امور را به پیش ببرد.
وی ادامه داد: یکی از ظرفیت هایی  که می تواند به فرآیند آموزشی 
و پرورشی کمک کند خانواده است مهم این است بتوانیم از ظرفیت 

بی بدیل خانواده بهره مند شویم.
عسکری گفت: موضوع  بهره مندی از ارتباط متقابل، دومین 

موضوع مهم در امر تربیت است لذا ارتباط باید دوطرفه باشد.
وی اضافه کرد: در سطح استان ۲۸ دستگاه را شناسایی کردیم تا از 

ظرفیت آن ها استفاده کنیم.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس گفت: نیازی نیست مدیران همه 
طرح ها را در مدارس اجرایی کنند بلکه با توجه به شرایط مدرسه، 

تعدادی را انتخاب و به خوبی  و با کیفیت بهتر اجرایی کنند.

وی افزود: مدرسه محوری باید در دستور کار مدیران قرار گیرد و 
مدیران ستادی به مدیران مدارس تفویض اختیار کنند تا امور را با 

خلاقیت بیشتری اداره کنند.
عسکری ادامه داد: برای دانش آموز وقت بگذاریم حرف دانش 
آموز را بشناسم  زمینه رشد او را فراهم کنیم و مجال پیشرفت به 

آن ها بدهیم.
مدیر کل آموزش و پرورش فارس گفت:آموزش و پرورش را از 
قالب سنتی در بیاوریم بپذیریم که نسل دهه هشتادی ها بسیار می 

فهمند به خواسته های آن ها توجه کنیم.
وی افزود: کار نماز باید دلی باشد و از  قالب بخشنامه ای بیرون 

بیاید و از این طریق مدیران برای اقامه نماز اقدام کنند.
عسکری اذعان کرد: انقلاب ما از مسجد شروع شد و استمرار آن 

نیز باید با بهره مندی از ظرفیت مساجد صورت می گیرد.
وی افزود: تکریم معلم همواره در دستور کار اینجانب بوده است 
لذا اجرایی کردن قانون نظام رتبه بندی  ۱۰ سال بر زمین مانده بود 

اما  در  این  دولت اجرایی شد. 
مدیر کل آموزش و پرورش فارس تصریح کرد: هر چند معیشت 
معلم بسیار مهم است اما مهمتر از آن، منزلت معلمان است و خود 

معلمان باید در ارتقای منزلتشان بکوشند.
وی ادامه داد: در این سفر  ۳5 میلیون تومان سرانه به مدارس 
جهرم تخصیص دادیم و تلاش داریم  خوابگاه مدرسه شبانه روزی 

جهرم را راه اندازی کنیم.
عسکری با تاکید بر تقویت مدارس غیر دولتی گفت:  مدیران در 
اجرای المپیادهای درون مدارس  و ایجاد نشاط در دانش آموزان 

تلاش کنند. 
شایان ذکر است: در این دیدار تعدادی از نمایندگان  معلمان در 

حضور مدیر کل آمورش و پرورش فارس، به ارائه سخن پرداختند.
توجه بیش از پیش به دوره ابتدایی،  تخصیص مشاوران به مقطع 
ابتدایی، عدم رسانه ای کردن اخبار مالی معلمان، رفع تبعیض بین 
فرهنگیان و سایر نهادها و دستگاه، تجهیز هنرستان ها، توجه به 
فضاهای آموزشی مدارس غیر دولتی،  تلاش برای ارتقای جایگاه و 
شان معلمان در جامعه، برنامه ریزی برای ایجاد انگیزه در معلمان، 
بهره مندی از دبیران متخصص در دوره ابتدایی، کاهش تعدد طرح 
های ارسالی به مدارس، تجدید  نظر در ارزشیابی ها و ...، از جمله 

مواردی بود که نمایندگان معلمان به آن اشاره کردند.

حرف دانش آموز را بشنویم و زمینه رشد او را فراهم کنیم

شهردار کلانشهر شیراز در ادامه پنجشنبه های عمرانی شهرداری گفت: با 
مساعدت مسؤولین صداوسیما شاهد در اختیار گذاشتن ملک مورد مسیر در 
پروژه تقاطع جام جم که به نوعی تکمیل کننده رینگ یک ترافیکی این کلانشهر 
محسوب شده، باشیم. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، مدیریت 
اجرایی  عملیات  از  شهرداری  عمرانی  پنجشنبه های  ادامه  در  شیراز  شهری 
با همراهی  اسدی شهردار کلانشهر شیراز  بازدید کرد. محمدحسن  پروژه   ۴
علی اکبر سلطانی، علیرضا اسکندری، افسانه خواست خدایی، محمدرضا هاجری 
و مصطفی کیانی رحیمی از اعضای شورای اسلامی شهر، معاونین و مدیران 
شهرداری و عوامل دست اندرکار از پروژه های ساختمان مرکزی شهرداری شیراز، 
۳۰ متری حاج عزت الله فهندژ سعدی در منطقه ۳، تقاطع جام جم در منطقه 

یک و باغ ایرانی در منطقه ۴ بازدید کرد.
مقام ارشد مدیریت شهری کلانشهر شیراز به تفصیل این پروژه ها در محل 
بازدیدها پرداخت و اظهار کرد: پروژه تقاطع جام جم که از پروژه های کلان شیراز 
است، به نوعی تکمیل کننده رینگ یک ترافیکی این کلانشهر محسوب شده و 

برای تکمیل فاز نهایی بزرگراه سپهبد شهید سلیمانی نقش بسزایی دارد.
اسدی ابراز امیدواری کرد: با مساعدت مسؤولین صداوسیما، شاهد در اختیار 
گذاشتن ملک مورد مسیر باشیم و این پروژه که امروز به صورت یک نوبت، کار 
می کند، فعال تر شود. او در مورد پروژه ۳۰متری حاج عزت الله فهندژسعدی بیان 
کرد: بخشی از کف سازی و بدنه سازی این محور انجام شده و تلاش می شود 

بر اساس مصوبه شورای اسلامی شهر شیراز هرچه زودتر به بهره برداری برسد.

شهردار شیراز در خصوص باغ ایرانی نیز گفت: تصمیمات لازم درباره این باغ 
با مساحت ۱۰ هکتار در منطقه ۴ گرفته شده که امید است با مهندسی ارزش و 
برنامه ریزی هایی که صورت گرفته، بخش هایی از این باغ در نیمه نخست سال 
آینده به بهره برداری برسد. اسدی در بازدید فازهای باقیمانده درحال احداث 
از ساختمان مرکزی )شهید سلیمانی( شهرداری شیراز گفت: هدف از تجمیع 
بخش های اداری، ارائه هرچه بهتر و مطلوب تر خدمات به شهروندان و تکریم 
ارباب رجوع است. علی اکبر سلطانی رئیس کمیسیون  حمل ونقل، ترافیک و 
عمران شورای اسلامی شهر شیراز نیز در این بازدید اظهار کرد: پیشینیان فارسی 

آثار و نمودهای بسیار فرخنده  ای را برای آیندگان به یادگار گذاشته اند.
به گفته او؛ باغ ایرانی یکی از باغاتی است که در عصر حاضر در حال احداث 
است و امیدواریم بتوانیم این باغ را به عنوان یک اثر ماندگار به مردم شیرازهدیه 
دهیم و این هدیه را به عنوان یک اثر فاخر ماندگار به مجموعه گردشگری شیراز 

اضافه و به آیندگان تقدیم کنیم.
مصطفی کیانی رحیمی عضو و ناظر شورای اسلامی شهر شیراز در منطقه ۴ 
شهرداری در بازدید از باغ ایرانی بیان کرد: این باغ با وسعت ۱۰هکتار یک گنجینه 
فاخر کهن و مهم اکولوژیکی به واسطه درختان کهن سال از ۲ گونه مثمر و زینتی 

است که مدیریت شهری وظیفه صیانت از این میراث کهن را دارد.
او از پیشرفت بیش از5۰درصدی این پروژه در زمان کوتاهی خبر داد و اظهار 
کرد: این پروژه تجمیعی از سنت و تجدد بوده و در آن آیین ها و چهارباغ های 
ایرانی اسلامی با استفاده از عناصر جدید معماری و شهرسازی پیاده سازی شده 

است. این عضو شورای اسلامی شهر شیراز با بیان اینکه این پروژه به دلیل 
بخشی از نیازمندی ها مدتی متوقف مانده بود، تصریح کرد: با توجه ویژه شهردار 

مبنی بر اختصاص منابع، پروژه فعال تر از قبل خواهد شد.
کیانی رحیمی با بیان اینکه این پروژه در درگاه غربی و جنوب غربی شیراز، 
دارد،  قرار  کشور  جنوب  مهمانان  و  اهل بیت)ع(  حرم  سومین  زوار  میزبان 
خاطرنشان کرد: با تخصیص منابع می توان ظرفیت های بالقوه این پهنه عظیم 
گردشگری را به فعل تبدیل و با فراهم سازی بستر کامل گردشگری، تصویر 

زیبایی در این جغرافیای شهری ترسیم کرد.
محمدرضا هاجری عضو و ناظر شورای اسلامی شهر شیراز در شهرداری منطقه 
۳ نیز در ۳۰متری حاج عزت الله سعدی اظهار کرد: پروژه محور گردشگری فهندژ 
سعدی در توسعه گردشگری و تحول در شهرک سعدی نقش بسزایی خواهد 
داشت. او با اشاره به بنای ارزشمند تاریخی فرهنگی آرامگاه سعدی و لزوم توجه 
هرچه بیشتر به مقوله گردشگری، گفت: پروژه محور گردشگری فهندژسعدی 
یکی از پروژه های مهم و ارزشمند شهرداری است که بهره برداری از آن می تواند 
در تحول شهرک سعدی و جذب و پیشرفت گردشگری در شهر شیراز نقش 

بسزایی ایفا کند.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به اینکه وجود آثار ارزشمند تاریخی 
فرهنگی و تفریحی نظیر آرامگاه سعدی، حافظیه، دروازه قرآن، باغ جهان نما 
و باغ دلگشا در منطقه ۳ شهرداری این منطقه از شهر را به قطب و نگین 
گردشگری شهر شیراز تبدیل کرده است، افزود: آثار تاریخی فرهنگی شهر شیراز 

و توجه به مقوله گردشگری و توسعه آن، برای شورای اسلامی شهر و شهرداری 
دارای ارزش و اهمیت است. هاجری با تقدیر از شهرداری منطقه ۳ شیراز در 
اجرای این پروژه ابراز امیدواری کرد: اجرای چنین طرح هایی در سطح شهر بسط 

و گسترش یابد تا در همه زمینه ها شاهد پیشرفت کلانشهر شیراز باشیم.
غلامرضا شهریاری شهردار منطقه ۳ شیراز نیز در این بازدید آرامگاه سعدی را 
به عنوان یکی از جاذبه های مهم گردشگری شهر شیراز قلمداد کرد و بیان داشت: 
اجرای پروژه محور گردشگری فهندژ سعدی علاوه بر پیشرفت شهرک سعدی 
می تواند تأثیرات اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی خوبی بر این منطقه و حتی شهر 

شیراز داشته باشد.

شهردار شیراز مطرح کرد
رینگ یک ترافیکی شیراز با مساعدت مسوولین صداوسیما تکمیل می شود


